
 

Протокол 
№ 21 

Днес 18.12.2008 г. от 14.00ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 33 общински съветници. От заседанието отсъстваха 
следните общински съветници: 

В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-н Любомир Стефанов – Дир. Дирекция „ФСД” при Община Монтана 
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция “ХД” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана 
г-н Вивиян Григоров – Дир.Дирекция “ОТС” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, у-ми г-н Кмете, у-ми гости, откривам двадесет 

и първата сесия на ОбС – Монтана. От 33 общински съветника в залата присъстват 29, имаме 
необходимия кворум и можем да започнем работа. Преди да преминем към обсъждането на Дневния 
ред искам да съобщя, че по искане на Валерия Тодорова, като досегашен общински съветник по нейна 
Молба ОИК е приела решение с което предсрочно прекратява правомощията й, повода сами ще 
разберете след малко. На нейно място обявяват за избран общински съветник от ПП ГЕРБ Ани 
Ангелова Стаменова. По този повод давам думата на Валерия Тодорова, след което Ани Стаменова ще 
положи клетва, като общински съветник. 

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: У-ми г-н Председател, г-н Зам.председател, у-ми г-н Кмете, у-
ми г-да Зам.кметове, у-ми общински съветници и гости, повода, по който подадох молба за оставка е, 
че със Заповед на Министъра съм назначена за Нотариус с районно действие Районен съд – Монтана и 
съгласно изискванията на Закона за нотариусите и нотариалната дейност нямам право да бъда 
общински съветник, в разрез е с моите преки задължения, като длъжностно лице, поради което 
направих молба до ОИК. Позволете ми, може би като за последно да мога да се изкажа от тази трибуна 
и да кажа, че ми беше много приятно да работя с хора като Вас, които са загрижени за нашия град, 
нашите граждани и че много съжалявам, че няма да мога да продължа това дело. Ако на някои му 
липсват моите закачки и му дотягам с изискването ми да бъдем прецизни и полезни, то ще се надявам 
да ме запомните с добро. Искам да ви пожелая и весело изкарване на наближаващите празници и 
посрещане на новата година с много късмет, щастие и любов.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: От името на ОбС, а и от името на администрацията мисля че 
никои няма да възрази да пожелая успешна нотариална работа, много клиенти. Тъй като не успя през 
тази една година и нещо да си вземе служебната карта сега ще й я връча за спомен. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, искам да благодаря на г-жа 
Тодорова за работата до тук. Трябва да ви кажа, че това е един много труден избор Нотариус се става 
почти толкова трудно, колкото се става и Кмет и аз Ви поздравявам, затова че успяхте и се надявам за в 
бъдеще, че ще работим заедно в името и за интереса на Община Монтана. От сърце Ви желая успехи. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Сега ще помоля Ани Стаменова да излезе пред общинските 
съветници за полагане на клетва. У-ми общински съветници, Удостоверение за избран общински 
съветник с №36/12.12.08 г. ОИК удостоверява, че с Решение №296/12.12.08 г. г-жа Ани Стаменова е 
избран за общински съветник от ПП ГЕРБ на изборите проведени на 28.10.2007 г.  Повтаряйте след 
мен:      КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ  

ЗАКЛЕВАМ СЕ В ИМЕТО НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДА СПАЗВАМ 
КОНСТИТУЦИЯТА И ЗАКОНИТЕ НА СТРАНАТА И ВЪВ ВСИЧКИТЕ СИ ДЕЙСТВИЯ ДА СЕ 
РЪКОВОДЯ ОТ ИНТЕРЕСИТЕ НА ГРАЖДАНИТЕ ОТ ОБЩИНА МОНТАНА И ДА РАБОТЯ 
ЗА ТЯХНОТО БЛАГОДЕНСТВИЕ. 

ЗАКЛЕХ СЕ: /п/ 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да честитя на Ани за избирането й за общински съветник 
и да й пожелая ползотворна работа в интерес на гражданите в Община Монтана. Честито и успешна 
работа. Предполагам Вашето място вече го знаете.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам още две неща преди започването на работа по същинския 
Дневен ред, а именно предварително са ви раздадени становищата на комисиите, раздадени са и 
културната програма за месеца и едно писмо от хората, които работят на „Общински пазар” затова 
предварително казвам, че няма да ви запознавам с тези текстове. Давам думата на Диман Георгиев за 
едно съобщение, което иска да направи.   

Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: У-ми колеги и гости, искам да съобщя, че вчера в гр.София 
неправителствена организация Видовден оповести резултатите от проучването за доверието в 
общинските кметове и с гордост искам да обявя, че на първо място с оценка 4,86 е избран нашия Кмет 
Златко Живков, на второ място Димитър Николов Кмет на Бургас с 4,32 и на трето място Петър Паунов 
на Кюстендил с 4,30, честито г-н Кмете. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: нека да е честито това достойно класиране и следващата година 
мисля, че няма да отстъпим това място. 

Предварително ви е раздаден проекта за Дневен ред за днешната сесия. Има ли някакви 
допълнения, оттегляне на докладни записки. Заповядайте г-н Златко Тодоров, след това г-н Кмета. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: У-мо Председателство, у-ма Общинска администрация, у-ми г-н 
Кмете, аз имам две предложения за Дневния ред на днешната сесия. Първото е една Докладна записка, 
която внесохме днес, относно създаване на комисия към Общински съвет – Монтана за установяване на 
конфликт на интереси. Знаете, че през месец октомври НС гласува Закона за предотвратяване конфликт 
на интереси и съгласно чл. 25 на този Закон е указано, че установяването на конфликт на интереси се 
извършва въз основа на проверка. Съгласно ал. 2 на същия член проверката за общински съветници и 
кметове се извършва от комисия на съответния общински съвет съгласно §5 от Преходните и 
заключителните разпоредби на Закона в двумесечен срок от обнародването му в Държавен вестник, 
местните органи създават именно тези структури за проверката на конфликта на интереси. Тъй като 
този двумесечен срок изтича и от 01 януари Закона влиза в сила и имайки в предвид, че досега ние 
нямаме такава комисия, на основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и чл.33, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА, и във връзка с чл. 
25, ал. 2, т. 3 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси и § 3 от Преходните 
и заключителни разпоредби на Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, 
предлагаме групата от ПП ГЕРБ Първо – да бъде сформирана комисия от общински съветници за 
проверка и установяване на конфликт на интереси в състав от седем члена на квотен принцип. Второ – 
Задължава Кмета на Община Монтана в срок до 31.12.2008 година, да назначи служител от общинската 
администрация, който да извършва проверка на лицата заемащи публични длъжности по чл. 25, ал. 2, т. 
5 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. Това е първото предложение, 
което правя с тази докладна. До колкото знам докладната е разглеждана в една от комисиите днес и до 
колкото знам е положително становище на комисията. 

Второто ми предложение е свързано с предложението, което депозирахме на 26.11.2008 г., а 
именно за изготвяне на информация от Кмета на общината за изпълнението на бюджета на Община 
Монтана към 31.10. Искам да кажа, че въпреки достатъчния срок, който смятаме, че имаше да ни бъде 
дадена такава информация, по скоро информация не бих казал че ни е дадена по това, което искахме, 
беше дадена отново в последния момент и не по точките, по които ние предложихме да бъде дадено. 
Даже не знам дали всички колеги знаят, че има такова предложение, въпреки, че пак казвам от 26.10. е 
заведено предложението, а това което ни е дадено до момента до колкото имам информация е гледано 
само в две комисии, а не във всички комисии. В предложението ние поискахме финансовото състояние 
на Община Монтана към 31.10 да ни бъде дадена информация за приходна-разходна част, на второ 
място какви са очакванията за изпълнението на бюджета за 2008 г. при наличие на дефицит неговия 
прогнозен размер към края на година и евентуални причини за дефицит и на трето място при 
очертаващо се неизпълнение на бюджета в приходната част, какви корекции смята да направи 
администрацията в разходната част на бюджета, кои разходни пера ще бъдат недофинансирани. 
Отговора от това, което получих беше да погледнем § 40-40 и че за всичко горе-долу е виновна 
финансовата криза. От това, което гледаме виждаме, че има един недостиг от около 6 мил., но от какво 
ще бъде недофинансирано, какво е състоянието изобщо, така и не получихме отговор. Смятаме че за 
пореден път, подчертавам за пореден път, защото не бих го казал, ако не бяхме внасяли и други 
докладни към нашето предложение отново е бих казал подходено високомерно и пренебрежително и 
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исканата информация не ни беше дадена, затова аз отново предлагам на днешната заседание да бъде 
изнесена информация по тези точки, тъй като от отговора който ни е даден пише, че бюджета се 
разглежда на шестмесечие и след това се отчита в края на годината или в началото на следващата 
година и причините са световната финансова криза. Това са моите две предложения, които правя за да 
бъдат внесени като точки от Дневния ред. Благодаря ви.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, първо искам да 

уведомя ОбС – Монтана, че снощи мина гласуването в Община Ноусли, Ливърпул, Мърсисайт, Англия 
и е одобрено предложението за договор между двете общини, така че това е дванадесетата поред 
община от партньорски град. Аз се надявам пред следващия месец това окончателно да бъде скрепено с 
договор, така че нашите партньори и приятели се увеличават и аз се радвам, че това нещо мина през 
ОбС на Ноусли. Надявам се наистина за едно ползотворно сътрудничество нататък. Това е едното. Тъй 
като не разбрах от г-н Тодоров изказване ли прави или коментар по тези докладни, затова ще отговоря 
първо на тях двете и след това ще направя моето предложение. Да, подкрепям създаването на такава 
комисия на ОбС за установяване на конфликт на интереси, няма нищо лошо тази докладна да бъде 
гледана. Закона е излязъл в Държавен вестник, така че това е нещо, което е съвсем нормално. Във 
втората точка, където пише - Задължава Кмета на Община Монтана да назначи служител от 
общинската администрация – предлагам още една крачка да направи, на 29.12 освен това, което решите 
като създаване на комисия аз мисля, че можем да приемем един текст в тази посока, всички кметове и 
общински съветници, които имат задължения за данък сгради и такса смет задължения към бюджета на 
Община Монтана аз ще ги извадя на 29.12., приканвам ви до тогава, ако имате някакви задължения да 
ги изчистите и след тази дата ще ги оповестя, защото е недопустимо да защитаваме интересите на 
Община Монтана и да говорим за световна икономическа криза, а да дължим пари на хазната. Това е 
абсолютно към всички включително и към мен и аз мисля, че това е нещо, което ще приемете коректно. 
Затова след 29.12 ще изнеса информацията, която имам за общинските съветници и за Кмета на 
общината, като задължение в тази посока, защото в другия случай се дава на Агенцията за държавни 
вземания. Имаме още резерви в приходната част и аз съм обеден, че ако се попълнят приходите ще 
скочат още малко, ако в тази една седмица това нещо стане. Така че по тази докладна няма никакъв 
проблем. Що се касае до втората докладна, г-н Тодоров, Вие сте в това качество да задавате въпроси. 
Десета година правя отчет на бюджета на Община Монтана, много тежки, много лоши с огромни 
дефицити, много добри и различни. Дали е виновна Световната икономическа криза, вчера говорих с 
двама от колегите си на Бургас и на Кюстендил и на другите места, навсякъде имат проблеми с 
приходната част, Монтана няма да направи изключение. Искам да Ви попитам, днес на 18.12, когато 
има още четири работни дни до края на годината с какво ще ми помогнете, с какви мерки, по кой 
начин? Ние коментираме изпълнението на бюджета на общината, аз съм длъжен по Закон след по-
малко от месец да направя този отчет и аз ще го направя, защото така пише в Закона. Извън отчетите, 
които ние даваме в Министерството и на другите места, какво друго да добавя и ако го добавя с какво 
Вие ще помогнете, ако говорим коректно за това нещо. Разбира се, че ще извадя, разбира се че ще 
предложа мерки. Представете си при неизпълнение на приходната част на почти всички български 
общини след като излезе рамката и се види, нито един проект не е прекратен на Монтана, аз мисля че 
имаме още поводи за коментари и за разговори, когато говорим за отчитане на бюджета. Но четири 
дена преди края на годината  не знам какво информация искате и с какво мислите, че можете да бъдете 
полезни. Седемдесет и два второстепенни разпоредителя плюс една динамика на полугодието 
приходната част примерно този параграф, който цитирате беше 0,2 после стана 15-20, от миналата 
сесия е 2 мил. и нагоре, следващите четири дена ще бъде още 1 мил. нагоре. Какво да Ви дам днес, като 
информация тук? Между вас има счетоводители и финансисти разбирате за каква става дума. Това е 
абсолютна динамика не само за Монтана, за цяла България е. само през последната седмица съм 
подписал четири договора за четири проекта, които сигурно ще надхвърлят 1 мил. Преди малко 
телефонното обаждане беше от Министерството на финансите с което ще се завиши приходната част 
200 хил. в детските градини, което чакаме от шест месеца, но сега излиза. Какъв отчет да ви дам на 15 
или 18.12. Подходих коректно съм това и затова се опитвам да мисля в тази посока. Така че онова, 
което съм длъжен по Закон да го правя, аз го правя и ще го направя пак за десети път. Мисля, че ще 
имате време и възможност да видите, кое се дължи на световната финансова криза, с какво Монтана се 
различава от други градове в България, до къде е стигнала, какво е направила, какво не е направила. В 
днешния ден на 18.12 извън това, което е коментирано на комисия разбрах, че финансистите на 
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общината са били там и са ви отговорили до колкото могат да ви отговорят, но от вчера до днес има 
разлика от 250 хил.лв. От момента в който си направихте запитването до сега е над 2 мил.лв. и тази 
динамика ще продължи до 29-30.12. на обяд, когато свършват и банките. Аз не мога да дам нищо 
окончателно в момента нито да дам някакви мерки за да видим по принцип, кое е изпълнено, кое не е 
изпълнено и кое е преизпълнено, защото има много неща, които са преизпълнени и тогава ще получите 
информацията окончателно. Мога да ви кажа, че има напрежение, като цяло, но аз не се притеснявам от 
изпълнението. От много по-тежки ситуации сме излизали. Дали е световната икономическа криза или 
някаква друго икономическа криза това не е проблем ще го чуете още след две седмици в отчета, който 
съм длъжен да ви представя. Затова мисля, че е съвсем коректно да не се занимаваме с неща от които 
нямаме хал хабер, по-мека дума не намирам от тази в този момент. Нека да свърши и тогава ще 
изпълня това, което го има законово. Толкова по двете докладни. 

Г-н Председател, дами и г-да съветници още една докладна, много по-различна и като дух и 
като предмет е докладната 08-01-235, разбрах че е гледана на комисиите това е проектопредложение на 
Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско 
развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и превенция на риска”. Ако погледнете 
тази докладна това е един от проектите, който сигурно ще мини 7 мил. през  следващата година и един 
от най-големите. Една част от онова, което не сме изпълнили по една или друга причина или на 
актуализацията на полугодието, като да кажем реконструкцията на „Хаджи Димитър” не влезе тук, сега 
го има вътре и аз мисля, че това ще го решим зависи, кой от каква гледна точка гледа на това нещо. 
Така че ако има нещо добро и позитивно освен едната докладна, която наистина смятам, че е такава е 
тази докладна г-н Председател. Благодаря ви за подкрепата, разбрах, че тя е гледана в комисиите. Това 
е нещо важно за нас, защото е свързано с 22 площадки, с много села, с много важни обекти за Монтана, 
които съм обеден, че ще направим следващата година и ако е имало някъде изоставяне с нещо след 
това ще го покрием. Така че настоявам, като поредна или която и да е, благодаря на комисиите, че се 
съгласиха да го гледате това на последната сесия за годината да го разгледаме и тази докладна. 
Благодаря ви.                    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Ако имате предложения за включване на докладни в 
Дневния ред, сега няма да правим обсъждания и изказвания. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: До сега не беше ли обсъждане и изказване? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Тодоров. Преди да започнем по Дневния ред 

започваме обсъждане, по всяко време, Кмета на общината има право да вземе отношение. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Само в контекста на това, което каза г-н Кмета – за световната 

криза аз също не говоря, тук пише във Вашата информация – причините са обективни световната 
финансова криза обхвана и нашата страна, банките отказват за кредитират и т.н. Другото нещо, което 
искам да кажа, ние не сме искали точен разчет, аз подчертах думата прогнозен и го искахме към 31.10. 
Смятам, че така както Вие искате от нас да подкрепим бюджета в началото на годината и ние го 
подкрепихме, смятам че при актуализацията на бюджета също искахте да го подкрепим, ние я 
подкрепихме, смятам че е също така коректно, когато ние искаме такава информация би било редно да 
ни се даде по-подробна и обективна информация, а не само голи цифри. Това е което исках да кажа.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Има ли други предложения за включване или 
оттегляне на точки от Дневния ред? Не виждам. Преминаваме към прекратяване на разискванията по 
обсъждането на Дневния ред. Моля онези от вас, които са за прекратяване на разискванията да гласува 
„за” прекратяване на разискванията 

30 / 0 / 0 
Приема се 
По реда на постъпването на предложенията. По предложението на г-н Златко Тодоров от името 

на групата съветници от ПП ГЕРБ с №48-10-19/18.12.08 г. за включване в Дневния ред за създаването 
на такава комисия. Моля онези от вас, които са „за” включването на тази точка преди точка питания в 
Дневния ред, моля да гласуват със „за” 

33 / 0 / 0  
Приема се 
По предложението на г-н Златко Тодоров за включване на точка за обсъждане информация за 

изпълнението на бюджета и нещата, които той вече каза да се дебатират, моля онези от вас, които са 
„за” включване в Дневния ред на такава точка да гласуват „за” 

12 / 4 / 17  
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Не се приема 
По предложението за включване в Дневния ред на Докладна записка с №08-01-235, моля да 

гласува „за” 
29 / 0 / 0 
Приема се 
Така формирания Дневен ред, като поредни точки шестнадесета ще бъде докладната записка 

предложена от ГЕРБ, седемнадесета ще бъде докладната записка с №08-01-235, след което следваща 
точка питания. Моля онези от вас, които са „за” този Дневен ред, моля да гласуват „за” 

33 / 0 / 0 
Приема се 

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-216/24.11.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 

относно проекто предложение на Община Монтана по Програма ФАР ТГС България-Румъния, 
Бюджетна линия 2006/018-386.01.01, Грантова схема за устройство развитие на българо-румънския 
граничен район, Компонент 1 “Развитие на транспортната инфраструктура и достъпа в граничния 
район”. 

2. 08-01-223/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно избор на технология за сепарация и производство на биогориво по системата Wright Tech 
Systems /Райт Тех Системс/ при кандидатстване на Община Монтана по Оперативна програма „Околна 
среда 2007-2013” с Проект за “Изграждане на система за сепариране и преработка на биоразградимата 
част от отпадъците и утайката от ГПСОВ”. 

3. 08-01-230/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно предложение за членство на Община Монтана в неправителствената организация „Европейски 
градове срещу наркотиците” (ECAD). 

4. 08-01-222/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на поименните списъци за капиталови 
разходи финансирани от Целева субсидия  за капиталови разходи и от Собствени бюджетни средства 
през 2008 г. 

5. 08-01-220/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Наредба за управление на общинските пътища в Община Монтана. 

6. 08-01-221/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно приемане на Правилник за устройството и организацията на работа на Общински съвет за 
сътрудничество  по етнически и демографски въпроси/ОССЕДВ/ към Община Монтана. 

7. 08-01-228/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на Наредбата на Общински съвет за условията и реда за провеждане на обществено 
обсъждане на проекти по чл.4 от Закона за общинския дълг. 

8. 08-01-229/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на Наредбата на Общински съвет за съставянето, изпълнението  и  отчитането на 
общинския бюджет. 

9. 08-01-231/09.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна в Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общинския жилищен 
фонд на територията на община Монтана. 

10. 08-01-233/10.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински недвижими 
имоти”. 

11. 08-01-224/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно намаляне на оценката на поземлени имоти - частна общинска собственост.  

12. 08-01-225/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно възмездно придобиване  на право на собственост. 

13. 08-01-226/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно продажба на две общински жилища. 

14. 08-01-219/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Даниела Василева Антова за опрощаване на дължими държавни вземания /здравно 
осигурителни вноски и ДОО/. 
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15. 08-01-227/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно молба от Соня Найденова Рангелова за опрощаване на данъчни задължения. 

16. 48-10-19/18.12.08 г.  Докладна записка от група общински съветници от ПП ГЕРБ при ОбС -  
Монтана, относно създаване на комисия към Общински съвет – Монтана за установяване на конфликт 
на интереси 

17. 08-01-235/17.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, 
относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: 
„Устойчиво и интегрирано градско развитие”, Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и 
превенция на риска”. 

18.Питания 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-216/24.11.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно проекто предложение на Община Монтана по Програма ФАР ТГС 
България-Румъния, Бюджетна линия 2006/018-386.01.01, Грантова схема за устройство развитие 
на българо-румънския граничен район, Компонент 1 “Развитие на транспортната 
инфраструктура и достъпа в граничния район”. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от днешния Дневен ред, а именно Докладна 
записка със сигнатура 216. Както е известно мина на подписка беше подписана от определения от 
Закона необходим брой съветници, но формална трябва да прогласуваме отново тази Докладна записка 
на днешната сесия. Има ли някои, които желае да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към 
гласуване на тази точка от Дневния ред. Това се гласува с обикновено гласуване поради, което моля да 
гласуват онези от вас, които са „за” това решение 

28 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№208 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по 

Програма ФАР ТГС България-Румъния, Бюджетна линия 2006/018-386.01.01, Компонент 1 
„Развитие на транспортната инфраструктура и достъпа в граничния регион”, за рехабилитация 
на път ІІ-81 от км 94+615 до км 97+761. 

2. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ВТОРА: 08-01-223/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно избор на технология за сепарация и производство на биогориво по 
системата Wright Tech Systems /Райт Тех Системс/ при кандидатстване на Община Монтана по 
Оперативна програма „Околна среда 2007-2013” с Проект за “Изграждане на система за 
сепариране и преработка на биоразградимата част от отпадъците и утайката от ГПСОВ”. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния Дневен ред, а именно Докладна 
записка със сигнатура 223. Искам да съобщя, че на заседания на комисиите присъстваха и 
представители на институциите, които бяха работили по този проект. На днешната сесия присъства г-н 
Петър Терзийски Директор на дирекция в Българско търговско промишлена палата. Обсъждаме 
проекта за решение за избор на технология. Вносителите? Няма. От залата. Ако имате въпроси към 
хората, които са работили по предложението за тази технология, моля да бъдат зададени към тях. Не 
виждам. Преминаваме към гласуване. Моля онези от вас, които са „за” предложението за решение по 
тази точка от Дневния ред, моля да гласуват „за” 

26 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№209 
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На основание чл. 21, т. 23 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Избира технологията Wright Tech Systems /Райт Тех Системс/ за сепарация и 

производство на биогориво, с която Община Монтана да кандидатства съгласно Решение 
№201/20.11.2008г. на Общински съвет гр.Монтана за финансиране на Проект “Изграждане на 
система за сепариране и преработка на биоразградимата част от отпадъците и утайката от 
ГПСОВ” 

2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 
 ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-230/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно предложение за членство на Община Монтана в неправителствената 
организация „Европейски градове срещу наркотиците” (ECAD). 
 
 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред, предложение за 
членство на Община Монтана в неправителствената организация „Европейски градове срещу 
наркотиците”. Вносителите? Няма. От залата? Комисиите? Не виждам. Преминаваме гласуване и тъй 
като за това членство ни е необходимо поименно гласуване ще проведем поименно гласуване за 
приемане на това предложение за решение. Заповядайте Диман Георгиев. 
 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова За Любомир  Иванов Въздържал се 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев ---- 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 
 

30 / 0 / 2 
Приема се 

Решение 
№210 

На основание чл. 21, ал.1, т. 15 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие Община Монтана да стане член на неправителствената организация 

„Европейски градове срещу наркотиците” със седалище в Стокхолм – Швеция. 
2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
3. Упълномощава Кмета на Община Монтана Златко Софрониев Живков да подпише 

„Стокхолмската декларация” за присъединяване на Община Монтана към ECAD (Европейски 
градове срещу наркотиците). 
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ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-222/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на 
поименните списъци за капиталови разходи финансирани от Целева субсидия  за капиталови 
разходи и от Собствени бюджетни средства през 2008 г. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от Дневен ред, а именно частична корекция 
- вътрешна компенсирана промяна на поименните списъци за капиталови разходи финансирани от 
Целева субсидия  за капиталови разходи и от Собствени бюджетни средства през 2008 г. Вносителите? 
Няма. От залата? Заповядай Камелия Трифонова. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, аз имам едно питане. В 
докладната е посочено, че основния ремонт на бул.”Хаджи Димитър” ще бъде завършен през 
следващата година. Искам да попитам дали въобще е започван? Имам предвид това, че в 
компенсирането на капиталовите разходи се предлага да бъде намален бюджета на основния ремонт на 
булеварда и той да стане 20 251 лв. В допълнителната докладна записка, която приехме в Дневния ред 
се предлага целия бул.”Хаджи Димитър” да бъде включен в проект и ако този ремонт не е започван, 
тогава моето предложение ще бъде въобще този бюджет от 20 251 лв. за ремонт на бул.”Хаджи 
Димитър” да отпадне, като разход. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, г-жо Трифонова, започнал е, 

срещнах одобрението дори на г-н Славчов, който се зарадва, че е започнал. „Хаджи Димитър” в този 
отсечка между „Опълченска” и „Славчо Красински” в локалното платно, това е „Хаджи Димитър” за 
него имаме предвид. Това е последната лоша точка в „Бодур махала”, вие сте съветници на Община 
Монтана и се ориентирате за къде говоря. Това е по настояване на ВиК Монтана, защото най-много 
аварии в цялата зона са там всичко други са сменени. Поради тази причина през тази година, защо 
казвам че се започва, а после се завършва, сега се сменя водопровода в тази година и в рамките на тези 
средства, възстановяването и другите неща ще бъдат в следващата. Това е съгласувано с ВиК и е по 
настояване на ВиК, за да може в този сезон есенно-зимния това е най-лошата точка на целия квартал, 
след като всичко останало беше отстранено те настояваха да влязат. Онова което ще предложим живот 
и здраве следващата година, като казахте дали започва „Хаджи Димитър” от единия пазар до другия и 
го има в единия проект. Мисля че това което е записано в докладната е нормално, прави се 
водопровода само в този участък, не за в другия проект за който Вие говорите.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания? Заповядай Ивайло Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Г-да Председатели, г-н Кмете,  колеги, моите претенции са за 

Приложение №2 предполагам, че по-голяма част от вас гледат МОНТ 7, от три седмици върви 
предаването Контрасти в което журналистката Ваня Бойкова прави един репортаж от ул.”Иван 
Каменов”. Това е улицата, която се намира между Изчислителния център и новата сграда, която се 
строй пряка на „Вапцаров”. В този репортаж са интервюирани съседите, които казват, че улицата е 
преасфалтирана два или три пъти, не мога да кажа дали и така, доверявам се на хората, а с тази 
докладна се иска увеличаване на разходите за нея. Първо ние не знаем какво е извършена за да 
подкрепим една гола разлика от около 14 400 лв., защото на комисиите не ни се предлагат никакви 
данни. Така че, смятам че не е разумно да гласуваме само цифри. Гласувайки цифри ние узаконяваме 
нещо, което не знаем какво е. Аз често паркирам в тази улица, защото ходя до Изчислителния център, 
там съществуваха тротоари, в момента тротоари там няма, има някакви загадки на тротоари. Налага се 
в този район да има паркинг, но дали точна там да му бъде местото. Знаете че има голяма площадка 
пред хирургичния блок, който едва ли скоро ще стане някаква сграда използваема, тя е Държавна 
собственост, но в района на тази улица тротоарите бяха асфалтирани и представляват пътно платно. От 
дясната страна посока река „Огоста” в началото на улицата имаше тротоарче в момента е платно, от 
лявата страна е изграден един паркинг и е останало за тротоар не повече от 70-80 см. непосредствено 
до блока. Съгласно ЗУТ чл. 80 с населени местна над 30 000 жители трябва да има тротоари. 
Предполагам, че Монтана е над 30 000 жители, освен да е спаднал през последните години за да 
унищожаваме тези тротоари. Освен това в същия член има изискване за ширина на улиците в тези 
населени места с над 30 000 жители, което е 2,25 м., а там на око премерено е около 75 см. това, което е 
останало. Бяха направени ограждания, не знам как се казва технически да пазят паркинга, т.с. като 
влезе кола от страни нещо като тротоарчета, миналата седмица част от тях са счупени и е увеличена 
ширината на платното. Така че, от тук нататък и на година г-н Кмете, като се внасят някакви докладни 



Продължение от Протокол №21/18.12.2008 г.      __          

 

 9 

предлагам към тях да има обосновка с данни количествено и стойностни изражения, а не само една 
гола сума – било толкова, става толкова – защото не знам какво гласувам точно. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания има ли? Станоев, заповядай. 
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: Г-н Кмете, у-ми Председателстващи, колеги, аз по отношение 

но лошото имам къса памет, но по отношение на доброто паметта ми е много дълга просто искам да 
помогна за този случай там. Има колеги от предишния ОбС, аз много добре си спомням, че гласувахме 
една Докладна записка много добре си спомням и споровете, че няма къде да се паркира покрай 
Енергото и решение на предишния ОбС имаме, може да си проверите, този триъгълник който бутнахме 
кафенето да се направи подход и това да се превърне в паркинг. Аз смятам, че и това което се говори 
преди малко ние ще си решим много от проблемите, така че ако си спазим решение на предишния ОбС 
ще отпаднат много такива запитвания и на хората от този квартал това съм убеден. Просто исках да го 
вмъкна, помни се, знае се, за добре е, направете го. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Станоев. Други изказвания, мнения, предложения, 
има ли? Заповядайте г-н Кмете. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, съвсем кратък коментар на 
това което казахте. Хубаво е, че при капиталова програма от 5 мил. се намери нещо, което да се 
коментира за 14 хил., аз не мисля че това е лошо. Аз благодаря на Станоев, затова че припомни, че там 
има и други ангажименти. Г-н Петров, говоря с добро чувство, Вие не сте бил съветник в предходния 
ОбС, били сте Управител на Общинска фирма, не искам да се връщам към този етап, затова и не знаете 
за тези неща, а и не сте длъжен всичко да знаете. Само едно Ви моля в тази част, изказвания от 
порядъка – един човек ми каза, че четири пъти е преасфалтирано – доведете ми го този с четирите 
пъти. А това, че гледате МОНТ 7, гледайте го и аз го гледам, но не натоварвайте с това общинските 
съветници, колко пъти гледате телевизия и то извън случаите в които Вие сте там. Аз не спирам там, но 
на Вас ви се налага и спирате и не само на Вас а и на много граждани, приемам това, което казвате като 
това да се внимава, но не мисля че ние сме унищожители на тротоари. Ние сме създатели на тротоари, 
аз съм заварил пресечена кръгла нула тротоари в 1999 год. и това не знаете, защото тогава и шеф на 
фирма не бяхте. Затова Ви казвам в тази ситуация не сме унищожители, а създатели на един мъртъв 
параграф. Имам предвид тези критични бележки, който направихте ще се опитаме при подобна 
програма и понеже казахте в началото, че подкрепяте общинския бюджет и аз ценя тази подкрепа, 
никога не съм говорил нещо останало, ако може след това в продължение на цяла година да не 
гласувате „против” това, което сте подкрепили веднъж през февруари. Следващия месец отново ще 
имаме подобен повод и аз съм убеден, пак отговорно както и до сега ще се намесите и това ще бъде 
коментирано. Дали се налага актуализация, да налага се. Всяка година се налага във всяка община се 
налага. Това не е парче сирене да се отреже на половината, винаги на полугодието е имало, почти 
винаги в четири от десетте години на деветмесечие също е имало или е нямало за различни места. Аз 
не мисля, че това е някакъв проблем и не миля, че сме направили нещо лошо за всички хора, които 
живеят, работят наблизо в тази ситуация. Но нека да не говорим, кой човек от махалата е казал, че е 
асфалтирано четири пъти, може и да ми го доведете, за да говорим коректно. Благодаря Ви затова, че 
сте направили тази проверка там. Основанието на предишния ОбС да се откаже от един от терените 
беше точно това. Аз смятам, че в проекто предложението следващия месец, което ще гледаме за 2009 г. 
един доста сериозен бих казал бюджет, без значение че на някои не му харесва, че има криза в Света, аз 
не съм от тези, това не го отказват дори американските президенти, да кажем че там някъде съвпадаме 
като мнения, има други които мислят че не е така. Специално по „Вапцаров” след това, което правим в 
момента, утре приключваме възстановяването на тротоарите на  цялата улица, която е няколко 
километра до последната точка и там е и ъгъла за където говорите мисля, че ще Ви го предложа и се 
надявам да го подкрепите. Така че, благодаря ви за коментарите. Съжалявам ако не сте получили точен 
отговор и това което примерно в тази част не ви е задоволило. Наистина смятам, че при подобна 
програма и при тази ситуация просто затваряме годишната си задача в този период. Мисля, че не малко 
работа по нея бяха направени и хората го оценяват това. Ако някъде е направен някакъв пропуск, ще 
имаме в предвид това нещо следващата година да бъде поправено.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Заповядай Ивайло Петров за реплика. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Първо, действително ми казаха, но гледаха и по МОНТ 7, 

предполагам че и журналистите от МОНТ 7 и те са гледали предаването Контрасти, така че освен че ми 
казаха гледаха го и лично. Двама души бяха интервюирани. Относно другото нещо, което е аз говоря че 
е нарушен ЗУТ чл. 80 и затова няма да подкрепя тази докладна. Относно бюджета, да гласувах го, но 
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гласувах за онези размери, така че няма да гласувам за увеличението. Ние не знам какво точно е 
изхарчено, защото са преразходени средствата от планираните предварително. Значи има някакъв 
проблем при планирането. Така че и другата препоръка за на година да планирате прецизно, а не 
гледайки в тавана. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иван Славчов заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Въпроса беше не за първи път поставен във връзка с тези цифри голи, 

които се предлагат. Искам да Ви попитам Вие като ходите да пазарувате в магазина и искате месо, 
теглят ли Ви го на кантара или направо плащате. Вие искате в момента да гласуваме едни пари, но без 
да гледаме за какво са харчени, какво е платено с тях, просто да си ги гласуваме ей така. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания, мнения, становища? Ще осчетоводим всички 
пирони и камъчета, които са сложени там. Заповядайте г-н Ангелов. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Г-н Председател, дами и г-да общински съветници, по отношение 
това което каза г-н Петров, хубаво е когато се коментира технически параметри да се обръщаме към 
общия градоустройствен план, който отдава е приет, в който е точно указано широчината на улицата, 
трябва ли да има там тротоари или не трябва да има. Така че ако отидете в кадастъра, като погледнете 
регулацията ще видите каква е ширината на улицата и трябва ли да има тротоар, това първо. Второ, да 
там беше извършена една грешка, която улицата трябваше да бъде 4,50 м. беше извършена 4,09 м. след, 
което се коригира и в момента е 4,50 м., там в края където имаше грешка. По отношение на 
преасфалтирането, хората бъркат защото на тази улица беше, знаете вие сте гледали бюджета имаше 
вкарване на тръбопровод, след което се възстанови с неплътна смес, след което имаше вкарване на 
канализация, възстановите се с неплътна смес и в момента преасфалтираме. Допълнителните средства 
се наложиха от това, че изпълнихме паркинга на който Вие казвате, че паркирате, който е паркинг 
публично-общинска собственост, където може да паркира всеки и затова се наложи това увеличение на 
бюджета. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други, които да искат да вземат отношение по тази тема? Не 
виждам. Преминаваме към прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” 
прекратяване на разискванията да гласуват „за” 

33 / 0 / 0 
Приема се 
Камелия Трифонова направи предложение или си оттегляш предложението. 
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Оттеглям си предложението след отговора. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, добре. Преминаваме към гласуване и тъй като се отнася за 

частична корекция на списъка за капиталови разходи по различните пера собствени и целеви, 
поименно гласуване. 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова против Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов против 
Веселин Игнатов против Нистор  Каменов За 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев против 
Златко  Тодоров против Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев За 
Иван  Славчов против д-р Тодоров За 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев против 
Ивета  Станкова  За 

 
23 / 9 / 1 
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Приема се  
Решение 
№211 

На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 18 от Закона за общинските бюджети  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема предложената частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на 

Списъка на обектите финансирани със средства от целева субсидия  за капиталови разходи 
през 2008 г. съгласно Приложение № 1. 

2. Приема предложената частична корекция на Списъка за капиталови разходи 
финансирани от собствени бюджетни средства през 2008 г. съгласно Приложение № 2. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т.1 и  т.2. 
 

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-220/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно приемане на Наредба за управление на общинските пътища в 
Община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 относно приемане на Наредба за 

управление на общинските пътища. Вносителите? Няма. От залата? Заповядай Ивайло Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Предлагам една промяна в чл. 22, т. 1, това е за документите, които 

са необходими към искането за издаване на разрешение за специално ползване. Сегашния текст е 
„удостоверение за актуално състояние на съдебната регистрация”, първо този текст не е коректен. 
Искам да добавим „удостоверение за актуално състояние за не пререгистрираните по Закона за 
Търговския регистър търговци”. Първо пререгистрираните в Търговския регистър еднолични търговци 
или дружества, всички актуални данни съществуват в сайта на търговския регистър и с една промяна от 
май месец тази година е добавен чл. 23, ал. 4 според който ако е посочено искателя в случая по нашата 
Наредба единия идентификационен код, съда, държавните органи, органите на местното 
самоуправление и местната администрация и лицата на които им е възложено упражняването на 
публични функции, организации, предоставящи обществени услуги, включително банките нямат право 
да изискват доказване на обстоятелства, вписани в търговския регистър, и представянето на актове, 
обявени в търговския регистър. Това удостоверение за актуално състояние е представяне точно на 
такъв акт за нарушаване на този член има и предвидена санкция от 100 до 500 лв., така че нека с 
приемането на Наредбата да елиминираме бъдещи претенции на някой търговец. Текста да се замени с 
„удостоверение за актуално състояние за непререгистрираните в Търговския регистър”.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други има ли, които желаят да вземат отношение? Ако няма да 
преминаваме към гласуване. По предложението за чл. 22, т. 1 на Ивайло Петров, моля онези от вас, 
които са „за” да гласуват „за” това предложение 

30 / 0 / 0 
Приема се 
Тъй като приемаме Наредба, гласуваме глава по глава.  
Глава І от чл.1 до чл.6 – Моля онези от вас, които са „за” да гласуват за този текст, които се 

предлага 
28 / 0 / 0 Приема се 
Глава ІІ от чл.7 до чл.17 – Моля онези от вас, които са „за” да гласуват  
31 / 0 / 0 Приема се 
Глава ІІІ от чл.18 до чл.37 – Моля онези от вас, които са „за” да гласуват  
32 / 0 / 0 Приема се 
Глава ІV от чл.38 до чл.41 – Моля онези от вас, които са „за” да гласуват  
31 / 0 / 0 Приема се 
Глава V от чл.42 до чл.65 – Моля онези от вас, които са „за” това предложение да гласуват „за” 
32 / 0 / 0 Приема се 
Глава VІ Административно наказателни разпоредби от чл.66 до чл.70 – Моля онези от вас, 

които са „за” това предложение да гласуват „за” 
32 / 0 / 0 Приема се 
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Допълнителни разпоредби – Моля онези от вас, които са „за” това предложение да гласуват „за” 
28 / 0 / 0 Приема се 
Преходни и заключителни разпоредби, моля онези от вас, които са „за” да гласуват 
30 / 0 / 0 Приема се 
Утвърдихме Наредбата съответно глава по глава. Моля онези от вас, които са „за” това 

предложение за решение за приемане на Наредбата да гласуват „за”  
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№212 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 23 от Закона за пътищата 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема Наредба за управление на общинските пътища в Община Монтана. 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана прилагането на Наредбата. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-221/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно приемане на Правилник за устройството и организацията на работа 
на Общински съвет за сътрудничество  по етнически и демографски въпроси/ОССЕДВ/ към 
Община Монтана. 
 
 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред. 
Вносителите? От залата? Няма. Преминаваме към гласуване, предлагам амблок да гласуваме целия 
Приема  Правилник за устройството и организацията на Общински съвет за сътрудничество по 
етнически и демографски въпроси. Тъй като нямаше изказвания, моля онези от вас, които са „за” този 
правилник да гласуват с вдигане на ръка, обикновено гласуване 

 25 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№213 

На основание чл. 21 ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл.13, ал.1 от Правилника за устройството и дейността на Национален 
съвет за сътрудничество по етнически и демографски въпроси/НССЕДВ/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Приема  Правилник за устройството и организацията на Общински съвет за 
сътрудничество по етнически и демографски въпроси. 

 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-228/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на Наредбата на Общински съвет за условията и реда за 
провеждане на обществено обсъждане на проекти по чл.4 от Закона за общинския дълг. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред. Има ли 
предложение от администрацията? От залата? Тази корекция която беше направена в чл. 13, ал. 2 „да се 
публикува в един централен ежедневник и местен вестник … ”, това е корекцията, която беше 
направена от комисиите, което е по-точния запис. Има ли някой, който желае да вземе отношение? Не 
виждам. Моля онези от вас, които са „за” Докладната записка с това предложение на комисията, ако го 
приема администрацията да гласува „за” направеното предложение на тази Докладна записка 

 28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№214 

На основание чл. 21 ал. 2 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
1. В чл.1 от Раздел I на Наредбата за условията и реда за провеждане на обществено 

обсъждане на проекти по чл.4 от Закона за общинския дълг се добавят думите : “краткосрочен дълг, 
както и гаранциите към тях” и този член след редакцията има следният текст: “Настоящата Наредба 
определя условията и реда за провеждане на обсъждане от местната общност /наричана по-долу 
обществено обсъждане/ на проекти, за финансирането на които предстои Община Монтана да поеме 
дългосрочен или краткосрочен дълг, както и гаранциите към тях”. 

2. На чл.1 от Раздел I се създава алинея 1 със следния текст: “Общинският дълг включва 
всички финансови задължения поети с решение на общинския съвет от името и за сметка на 
общината”. 

3. На чл.1 от Раздел I се създава алинея 2 със следния текст: “Поемането на общински дълг 
се извършва чрез емисия на общински ценни книжа и договори за заем с банки и други финансови 
институции”. 

4. Създава се нов Раздел III “ Условия и ред за поемане на кратскосрочен дълг” със 
следните членове: 

- чл.9: Поемането на кратскосрочен дълг от Община Монтана се извършва при спазване 
условията на чл.5 от Закона за общинския дълг. 

- чл.10: Предложението за поемане на краткосрочен дълг трябва да е придружено с описание на 
финансовите параметри на дълга – размер на краткосрочния дълг, срокове за усвояването му, лихвени 
условия, погасителна схема, източници за погасяване, влияние на дълговото финансиране и на 
разходите по обслужването на дълга върху бюджета на общината. 

 - чл.11: Общественото обсъждане трябва да се състои най-малко един месец преди разглеждане 
на проекта от Общинския съвет при условията на Глава Четвърта от Закона за общинския дълг. 

 - чл.12: В общественото обсъждане могат да участват представители на общинската 
администрация, на държавни и обществени организации, обществеността и заинтересовани физически 
и юридически лица. 

 - чл.13: Обществено обсъждане на проект на Община Монтана се извършва при спазване на 
следния ред: 

(1) Кметът на Община Монтана оповестява проекта, който ще се финансира чрез поемане от 
общината на краткосрочен дълг чрез покана за обсъждане, отправена до местната общност; 

(2) Поканата за обсъждане по предходната алинея се публикува в централен ежедневник и 
местен вестник  най-малко седем дни преди насроченото обсъждане; 

(3) Поканата за обсъждане по алинея (1) на този член трябва да съдържа общите параметри на 
проекта – предназначение, стойност, начин на финансиране и на обезпечаване, дата и място на 
провеждане на обсъждането, място за свободен достъп до материалите на проекта, както и време за 
обществен достъп до документацията и при необходимост лица за контакти; 

(4) Обсъждането се провежда в достъпно място в сградата на общината. 
(5) За провеждане на конкретно обсъждане от местната общност Кметът назначава със заповед 

докладчик за обсъждането и лице което да изготвил протокол на обсъждането; 
(6) Обсъждането се открива с експозе от упълномощения от кмета докладчик, който и ръководи 

срещата по общественото обсъждане, съдържащо описание на идеята на проекта, доказателства за 
обществената му значимост, икономически параметри на проекта, предлаган начин на финансиране, 
параметри на предлаганото финансиране. Докладчикът може да покани на обсъждането лица-експерти, 
взели участие в изготвянето на проекта за отговор на въпроси на представителите на местната 
общност; 

(7) След експозето по предходната алинея, докладчикът дава думата на представителите на 
местната общност за свободно изразяване на мнения, предложения и становища, както и за въпроси по 
проекта; 

(8) Докладчикът и експертите записват всички въпроси след което отговарят на лицата, 
поставили въпросите; 

(9) За протичането на обсъждането се води протокол от определеното лице в заповедта на кмета 
по алинея 5 от настоящия член; 

(10) Когато в резултат на общественото обсъждане се налага промяна в проекта и се налага да 
бъдат разгледани и оценени други алтернативи, Кметът преценява необходимостта от допълване на 
проекта и от организиране на ново обществено обсъждане по реда на тази наредба. По негова преценка 
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може да бъде поискано от изготвилите проекта лица да актуализират проекта с приетите допълнения и 
забележки от общественото обсъждане; 

(11) Протоколът от  общественото обсъждане на краткосрочен дълг е неразделна част от 
предложението на кмета по чл.13 от Закона за общинския дълг; 

(12) Краткосрочният дълг по чл.5 ал.1 от Закона за общинския дълг, трябва да бъде погасен в 
рамките на бюджетната година, в която е поет, но не по-късно от 25 декември на съответната година. 

5.  Създава се нов раздел IV “Oбщински гаранции” със следния текст: 
 - чл.14:  Гарантиран от общината дълг са всички финансови задължения, за които с решение на 

Общинския съвет са издадени гаранции от името и за сметка на общината при спазване изискванията 
на Закона за общинския дълг. 

 - чл.15: Реда и условията за предложенията и вземането на решения за издаване на общински 
гаранции са посочени в Глава VI  от Закона за общинския дълг. 
6. В § 3 от Преходните и заключителни разпоредби на Наредбата за условията и реда за провеждане на 
обществено обсъждане на проекти по чл.4 от Закона за общинския дълг се добавят думите: “ бр.80 от 
05.10.2007 г., доп., бр.93 от 28.10.2008г.” 

  
ТОЧКА ОСМА: 08-01-229/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на Наредбата на Общински съвет за съставянето, 
изпълнението  и  отчитането на общинския бюджет. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Следващата точка от Дневния ред е за промяна на Наредбата за 

съставянето, изпълнението  и  отчитането на общинския бюджет. Вносителите? Няма. От залата? Не 
виждам. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” тези корекции в 
Наредбата да гласуват със „за” 

28 / 0 / 0 
Приема се  

Решение 
№215 

На основание чл. 21 ал. 2 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. В чл.24, ал.4, т.1 от Наредбата  за съставянето, изпълнението и отчитането на 

общинския бюджет  думите “Главна данъчна дирекция” се заменят с “отдела за местни 
приходи при община Монтана”. 

2. Раздел VIII “ Общински дълг” отпада поради актуализация на Наредбата  за условията 
и реда за провеждане на обществено обсъждане на проекти по чл.4 от Закона за общинския 
дълг. 

 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Почивка. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Обявявам 15 мин. почивка. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: След почивката в залата присъстват 22 съветника, имаме 

необходимото мнозинство и можем да започнем работа.  
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-231/09.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна в Наредбата за условията и реда за управление и 
разпореждане с общинския жилищен фонд на територията на община Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Докладна записка №231, т. 9 от Дневния ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Зам.Кмете. 
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да общински съветници по 

въпросната докладна, нашето предложение е да подкрепите предложението на ПК по Здравеопазване, 
този текст според нас удовлетворява жалбите, които до този момент са над 60, които са депозирани 
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както и в ПК по Жалби към ОбС така и към нас и ние съответно ги препращаме. Така че този текст на 
този етап ще удовлетвори тези, които живеят в общинските жилища. Благодаря. 

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. От комисиите и от залата за изказване има ли? 
Заповядай Камелия Трифонова. 

Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: У-ми г-н Председател, г-н Зам. Председател, г-н Кмете, 
колеги, от името на ПК по Бюджет и финанси бих искала да обясня нашето предложение, което 
направихме и което администрацията подкрепя. По време на обсъждане на докладната в комисията 
бяха изказани различни становища, варирайки от това, че не може едни и същи хора да живеят години 
наред в общински жилища, други също имат такива нужди, то другото становище при което се 
установява, че тези хора пък ако ги принудим сега да напуснат общинските жилища те няма къде да 
отидат. Затова комисията прие това предложение да се вземе едно компромисно решение, което да се 
удължи срока на живеещите в момента в общински жилища да могат да ги напуснат, защото ние сега 
има бяхме дали един твърде кратък срок в рамките на няколко месеца да освободят жилищата и затова 
решението на ПК по Бюджет и финанси е да отпаднат §3 и §4 от Преходните и заключителните 
разпоредби на Наредбата и да бъде добавен нов §6 в който да бъде записан „Текстът „но не повече от 
два пъти” в ал. 3, чл. 25 от Наредбата влиза в сила от датата на приемане на настоящото изменение.”, 
т.с. от днешна дата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Иво Иванов, заповядай. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Понеже не съм член на тази комисия и малко нещо не ми е ясно. Този 

текст как се отнася към хора, които са от 30 год. в жилищата? Той ще им повлияе ли и как ще им 
повлияе? 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания, мнения, въпроси, има ли? Заповядай Бойко 
Димитров. 

Г-Н БОЙКО ДИМИТРОВ: В ПК по Здравеопазване също имаше доста дебати и ние 
подкрепяме това, което предложи ПК по Бюджет и финанси, като държим все пак да има някакъв срок, 
защото от това, което приехме пролетта се видя, че има полза. Администрацията ни даде информация, 
че жилища са продадени, има такива които са освободени, т.с. имаше някакво движение. Срока все пак 
е нещо което трябва да съществува. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Заповядай Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Много от тези хора, които живеят в общински жилища и то 

дълго време са инвестирали средства за подобряване условията за живот. Много от тези хора имат 
желае да закупят жилищата, но при последната определяне на цените с лицензиран оценител и по 
пазарна цена според мен се стигна до там, че някои от тези жилища станаха непродаваеми. По този 
начин и общината остава, като собственик и трябва да се грижи тези жилища и за техните ремонти и да 
се разходват средства и според мен би трябвало да се ревизира цената за продаване на тези жилища и 
много от тези хора съм сигурен, че ще ги закупят. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, благодаря ти. Други изказвания? Не виждам. Преминаваме 
към прекратяване на разискванията по предложенията. Моля онези от вас които са „за” прекратяване да 
гласуват „за” 

21 / 0 / 0 
Приема се 
Не беше отговорено на Иво Иванов, но смятам че нещата са ясни. Става въпрос от тук нататък 

да има удължаване на онези на които им изтичат договорите удължаване с два пъти, което означава 6 
год. Преминаваме към гласуване. Тъй като е промяна на Наредба с обикновено гласуване на 
предложението, което беше направено и подкрепено от ПК по Бюджет и финанси и от ПК по 
Здравеопазване, а именно: Отменя §3 и §4 от Наредбата за условията и реда за управление и 
разпореждане с общинския жилищен фонд на територията на Община Монтана. И създава нов §6, със 
следния текст: Текстът „но не повече от два пъти” в ал. 3, чл. 25 от Наредбата влиза в сила от датата на 
приемане на настоящото изменение. Моля онези от вас, които са „за” това предложение за решение да 
гласуват „за” 

22 / 0 / 6 
Приема се 

Решение 
№216 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Отменя §3 и §4 от Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с 
общинския жилищен фонд на територията на Община Монтана. 

2. Създава нов §6, със следния текст: Текстът „но не повече от два пъти” в ал. 3, чл. 25 
от Наредбата влиза в сила от датата на приемане на настоящото изменение. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
  
 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, заповядайте г-н Кмете. 
 Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря ви за тази 
подкрепа в тази докладна. Трябва да ви кажа, че най-много жалби в Административния съд срещу 
общината, срещу ОбС в този период има в подобна ситуация. Затова и предварителното предложение, 
което го направих го оттеглих след двете комисии по Бюджет и финанси и Здравеопазване. Аз мисля, 
че е трудно да се сложи знак за абсолютно всички наематели, защото в преобладаващата част са болни 
хора, стари хора с много деца и изхвърлянето им в момента не е редно. Това беше една от причините за 
коментара и за гледането в Наредбата и трябва да кажа, че текста който сте го предложили наистина в 
тази ситуация глътка въздух. Както каза и д-р Бойко Димитров и от предишната промяна имаше ефект, 
защото беше освободена едната част на фонда. Това което Бояджиев казва също има логика в него. 
Такива са цените, в предходни периоди ни обвиняваха, че подаряваме общинска собственост, сега 
когато говорим за оценки на имоти картината е различна. Аз лично съм доволен, затова че го 
подкрепихте. Убеден съм, че това е едно добро решение, което ще ни помогне да го прецизираме още 
малко и го приемам само като една крачка в посока да уточним до край този жилищен фонд, който 
няма да крия е морално остарял в едната част и се нуждае от сериозно пипане, образно казано, дали 
като ремонт или като нещо друго. Благодаря ви затова, че подкрепихте тази докладна и то в този 
вариант, който две от комисиите направиха като предложение.   

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-233/10.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 

Община Монтана, относно промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем 
на общински недвижими имоти”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща точка от Дневния ред т. 10, относно 

промяна на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване под наем на общински недвижими имоти” в 
частта отнасяща се до наемните цени в лечебните заведения. Вносителите? Няма. Комисиите има 
оформено предложение за решение със съответните корекции, като по-пълна е корекцията, която е 
направена в комисията по Здравеопазване и то с т. 2.3, което се включва сегашното положение за 
общите положения в сградите, които съответно са прилежащи към наетите лекарски кабинети. От 
администрацията, г-н Живков? Няма. От залата? Не виждам. Ако от администрацията приема 
предложението на комисията преминаваме към поименно гласуване. Нямате възражение по 
направеното предложение на комисията, така ли да разбирам? Благодаря Ви. Минаваме към поименно 
гласуване на предложението направено от ПК по Здравеопазване, като решение за промяна в базисните 
наемни цени: 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
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Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов ---- Христо  Кастрев ---- 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 0 / 0 
Приема се 
 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Процедура г-н Председател. В предложението на Общинска 

администрация има точки 2 и 4 в Докладната записка. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, прав си. С обикновено гласуване т.2, т.3 и т.4, цялата 

докладна с корекциите, защото тук в цените са включени и ДДС. Моля онези от вас, които са „за” 
текстовете на т.2, коригираната т.3 и т.4 да гласуват със „за” 

28 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№217 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 8, ал. 2 от ЗОС 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Приема следните изменения в т.12 на „Тарифа за базисните наемни цени за отдаване 

под наем на общински недвижими имоти”: 
- в 1.1 числото”30.00” се заменя с числото „48.00”; 
- в 1.2 числото”30.00” се заменя с числото „48.00”; 
- в 1.3 числото “3.00” се заменя с числото „4.80”; 
- в 1.4 числото “3.00” се заменя с числото „4.80”; 
- в 2.4 числото “1.00” се заменя с числото „1.50”.  
- в 2.3 числото “1.00” се запазва същото 
2. Определените по-горе цени за наем влизат в сила от 01.01.2009 г. 
3. Към Забележките в Тарифата да се добави „3. Цените в тази тарифа са базисни и в тях 

е начислен Данък добавена стойност”. 
4. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-224/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно намаляне на оценката на поземлени имоти - частна 
общинска собственост. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към 

поименно гласуване на предложение за решение по тази Докладна записка.  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова Въздържал се Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков За 
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Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев против 
Златко  Тодоров против Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев За 
Иван  Славчов ---- д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев ---- 
Ивета  Станкова  За 

 
22 / 4 / 2 
Приема се 

Решение 
№218 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.41, ал.2 от ЗОС  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Намалява одобрената пазарна оценка  с 20% /двадесет процента/ на следните имоти: 
- поземлен имот с ид. № 48489.5.359 от 734 480.00 лв. на 587 584.00 лв. 
- поземлен имот с ид. № 48489.13.236 от 99 465.00 лв. на   79 572.00 лв. 
- поземлен имот с ид. № 48489.13.44  от 58 814.00 лв. на    47 051.00 лв. 
Цените са  без ДДС. 
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 

 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-225/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно възмездно придобиване  на право на собственост. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Кмета на Долна Рикса е тук, става въпрос за придобиване на 
помещения на етажа на кметство Долна Рикса. Вносителите? От залата? Г-н Кмете, заповядайте да 
изразите Вашето отношение, тъй като така е реда. 

Г-Н МИТО ВЕЛКОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, дами и г-да общински съветници, 
какво налага да изготвя Докладна записка до Кмета на Община Монтана за закупуване на две 
помещения, които се намират в сградата на кметството, на втория етаж, където са помещенията на 
кметството. Невъзможно е да бъдат отделени тези две помещения, които до сега бяха стопанисвани от 
АПК, те са собственост на кооперация „Златен клас” – Долна Рикса, кооперацията е в ликвидация и 
помещенията бяха обявени за продажба. От начало цената не беше толкова висока, но след като се 
явиха купувачи стигна до 3 500 лв., цената е висока, но ние нямаме избор. Ние не можем да отделим 
тези помещения от кметството, защото е едно общо стълбище с един общ вход и общ коридор и не е 
възможно въобще да се отдели. Кандидатите са външни лица, които искат да правят офиси и ние бяхме 
принудени да напишем една докладна записка и да помолим да бъдат закупени, като съм си заделил от 
нашите средства, които са на кметството. Направили сме икономии от улици и имаме по-голямата част 
от парите. Аз ви моля да решите, да гласувате да закупим тези две стай, защото не е възможно да 
допуснем външни лица в сградата. Има и фирми, които са стигнали и до 4 000 лв. да платят за стаите.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Заповядайте г-н Живков. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, много рядко се случва 

подобно искане на Кмет на кметство не само в Монтана, пък и изобщо. При мен идва и голяма 
делегация хора от селото, които видимо бяха притеснени от възможността до мястото, където всички 
хора от селото по една или други причина отиват в съседство да не се появи нещо и да попречи общата 
работа. Тъй като такава е нагласата на хората в селото, аз ги попитах да не стане някакъв проблем след 
това, защото в крайна сметка продавача решава и да не вземе утре да се говори за други цени. Защото 
г-н Кмета Велков каза, че са направили икономии, имат пари, имат кредити, дали имат пари е друга 
тема аз правя разлика в това. Имат кредити, хората са посвили тази част точно с подобно намерение. Аз 
мисля, че това е едно разумно предложение, исках да мине през ОбС, защото такава е практиката и 
процедурата. Мисля, че хората от Долна Рикса ще бъдат доволни от подобно решение, само се надявам 
г-н Кмете, това всичко бързо да доведем до край, да не казват че общината само продава, но и купува, 
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когато се налага и то в интерес на хората. Ръководството на кооперацията до колкото разбрах също е 
склонно и готово при подобно нещо, само че преди два месеца беше склонно на нещо по-различно, но 
казах, че това е последното на което е склонно и приключваме темата при тази ситуация. Аз мисля, че 
така ще подкрепим хората на Долна Рикса и те ще го приемат много добре и се надявам това да го 
финализираме и ви моля да подкрепите докладната и мисля, че ще направим едно общо добро дело. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Други изказвания, мнения? Заповядайте Аврамов. 
Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, искам да 

изкажа своето задоволство от това, че в нашата община говорим не само за продажба, а че можем и да 
придобием някаква собственост още повече похвално е, че и хората от кметството на с.Долна Рикса са 
си направили икономии от собствените бюджетни средства, значи и може икономия да се направи за да 
се придобие някаква собственост която да остане и за кметството и за хората от селото. Това е 
похвално и ще подкрепя това с едно голямо задоволство. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аврамов. Има ли някои, които желаят да вземат 
отношение? Не виждам. Прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване 
на разискванията да гласуват „за” 

26 / 0 / 0 
Приема се 
Тъй като става въпрос за придобиване на собственост поименно гласуване 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова ---- Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински ---- Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев ---- 
Ивета  Станкова  За 

 
26 / 0 / 0 
Приема се      

Решение 
№219 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА , чл.6 и чл.7, т.1 от НРПУРОИ  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Дава съгласие за възмездно придобиване право на собственост чрез покупка на част 

от сграда, две стаи със застроена площ 29,30 кв.м. ведно с идеалните части от правото на 
строеж, находящи се на втори етаж от двуетажна масивна сграда/кметство/ в с.Долна Рикса, на 
стойност 3500,00 лева, от които 2000,00 лв. да бъдат от бюджета на кметството, а останалите 
1500,00 лв. от бюджета на Община Монтана.    

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-226/05.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно продажба на две общински жилища 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.13, продажба на две общински жилища. Моля администрацията 

ако има нещо да каже. Няма. От залата? Не виждам. Преминавам към поименно гласуване 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова ---- Камелия  Трифонова За 
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев За 
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев  За 
Ани Стаменова За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов ---- Нистор  Каменов ---- 
Диман Костадинов За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински ---- Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев ---- 
Иван  Славчов За д-р Тодоров ---- 
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев ---- 
Ивета  Станкова  За 

 
25 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№220 

На основание чл. 47, ал. 1, т. 3 и ал. 2 от Закона за общинската собственост и във 
връзка с чл. 44, ал. 1 от Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с 

общинския жилищен фонд 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
І. Дава съгласие да бъдат продадени следните общински жилища на настанените в тях 

наемателите, по цени, определени от оценител на имоти: 
- ж.к. „Плиска“, бл. 2, вх. А, ет. 6, ап. 14 на Цветанка Маринова Ангелова и одобрява цена от 

29 784 лв. 
- ж.к. „Младост“, бл. 10, вх. Е, ет. 8, ап. 29 на Елеонора Благоева Костова и одобрява цена от 

24 066 лв. 
ІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 

 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-219/02.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно молба от Даниела Василева Антова за опрощаване на 
дължими държавни вземания /здравно осигурителни вноски и ДОО/. 
 
 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред с №219. 
Вносителите? Няма. От залата? Няма. Преминаваме към гласуване обикновено. Моля онези от вас, 
които са „за” така направеното предложение за решение да гласуват със „за” 
 27 / 0 / 0 

Приема се 
Решение 
№221 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/1233 от 07.05.2008 г. на Администрацията на 
Президента 

Общински съвет - Монтана 
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Реши: 
Изразява мнение да не се опрощават  дължимите здравно осигурителни вноски към 

фонд "Здравно осигуряване"  на госпожа Даниела Василева Антова. 
 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-227/08.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно молба от Соня Найденова Рангелова за опрощаване на 
данъчни задължения. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към Докладна записка с №227, т.15, тук има 

различна становища на две от комисиите, които разгледаха този въпрос, като записа в решението да 
бъде - „Изразява мнение да не се опростят данъчните задължения на г-жа Соня Найденова Рангелова”, 
това е техния текст имате го пред вас. Вносителите? Няма. От залата? Няма. Гласуваме предложението 
на комисиите разгледали този въпрос, а именно „Изразява мнение да не се опростят данъчните 
задължения на г-жа Соня Найденова Рангелова”. Моля онези от вас, които са „за” този текст да 
гласуват с вдигане на ръка  
 26 / 0 / 0 

Приема се 
Решение 
№222 

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/2247 от 06.10.2008 г. на Администрацията на 
Президента  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Изразява мнение да не се опростят данъчните задължения на г-жа Соня Найденова 
Рангелова. 
 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: 48-10-19/18.12.08 г. Докладна записка от група общински 
съветници от ПП ГЕРБ при ОбС -  Монтана, относно създаване на комисия към Общински съвет 
– Монтана за установяване на конфликт на интереси  

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към Докладната записка от групата общински 

съветници на ПК ГЕРБ. Вносителите? В предложението за включване в Дневния ред изказаха мотивите 
си, ясно са изразени и в текста. Моля за отношение по така направеното предложение за решение. Тум 
има един такъв момент, че не е предложен състава, като състав поименен, тъй като и групата съветници 
нямат такава готовност. Заповядай Цочев. 

Г-Н ПАВЕЛ ЦОЧЕВ: Предлагам комисията да се състои от пет члена. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Значи в текста в т.1 е записано „състав от седем члена”, има 

предложение за състав от пет члена. Други предложения, мнения, становища? Гласуваме новото 
предложение, тъй като това е последното което е направено. Първо ще прекратим разискванията. Има 
ли все пак желаещи да вземат отношение? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване 
на разискванията да гласуват „за” 

26 / 0 / 0 
Приема се 
Има направено предложение комисията да се състой от пет члена. Моля онези от вас, които са 

„за” това предложение на д-р Цочев да гласуват „за” 
23 / 0 / 1 
Приема се 
Моля онези от вас, които са „за” така предложения проект за решение със съответната корекция 

да гласуват „за” 
26 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№223 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и чл.33, ал. 1, т. 2 от ЗМСМА, и във връзка с чл. 25, 
ал. 2, т. 3 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси и § 3 от 
Преходните и заключителни разпоредби на Закона за предотвратяване и разкриване на 

конфликт на интереси 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Сформира комисия от общински съветници за проверка и установяване на конфликт на 

интереси в състав на пет члена на квотен принцип. 
2. Задължава Кмета на Община Монтана в срок до 31.12.2008 година, да назначи служител от 

общинската администрация, който да извършва проверка на лицата заемащи публични длъжности по 
чл. 25, ал. 2, т. 5 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Само искам да вметна, до Нова година с председателите на 

групите съветници в Председателския съвет ще уточним квотите и съответно на първото заседание 
след Нова година ще утвърдим и състава на тази комисия. Славчов, заповядай. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Председател, съгласно §3 от Преходните и заключителните 
разпоредби срока за изграждане е двумесечен и комисията е изградена, когато има членове. Така че ние 
срока сме го изпуснали вече, до 16.12 тази комисия трябваше да я има. Мисля, че е нормално да стене 
комисията, да се изберат хората днес и да знаем, че имаме функционираща комисия. 

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Днес се внесе Докладната записка и нямаше време за от 
реагиране. Ако искате до Нова година можем да направим и сесия за утвърждаване на този състав. 
Възражения други има ли? Не виждам. Това решение е прието. 

 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-235/17.12.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 

Кмет на Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП 
„Регионално развитие”, Приоритетна ос 1: „Устойчиво и интегрирано градско развитие”, 
Операция 1.4: „Подобряване на физическата среда и превенция на риска”. 
  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към Докладната записка №235, става въпрос за 
допълване на решение вече прието по този въпрос и даване съгласие на Община Монтана за 
кандидатстване по предложените обекти. Вносителите? Няма. От залата? Заповядай Камелия 
Трифонова. 

 
Г-ЖА КАМЕЛИЯ ТРИФОНОВА: Аз подкрепям докладната и много се радвам, че ще бъдат 

изградени толкова много детски площадки освен в града но и в няколко села. Тъй като вече сме водели 
разговори с г-н Живков за изграждане в така наречения „Живовски” квартал на такива площадки, 
имаше и друго предложение на г-жа Ивета Станкова за изграждане на площадка в този квартал и затова 
сега съм удовлетворена, че две дори и три площадки в квартала и в близост до него ще бъдат 
изградени. Аз бих искала да направя едно предложение след Дай Боже одобряването на проекта, 
изградени са такива площадки в жк”Пъстрина” и в „Изгрев” има и такива изградени и в парк 
„Монтанензиум” от моите лични наблюдения и от разговори с други млади родители, които си водят 
децата там, Иво ще ме подкрепи предполагам, казват че тези люлки и пързалки някои от тях са доста 
неподходящи за малки деца. Имам предвид от тези, които представляват една дъсчица висяща на едни 
синджири. От г-н Антонов разбрах, че те се изграждат от лицензирани фирми и аз съм сигурна, че е 
така, но това може би е необходимо, но явно не е достатъчно условие за да удовлетворят потребителите 
на тези площадки. Затова имам едно предложение, при осъществяването на самия проект, след като той 
бъде одобрен да се изградят такива съоръжения, които наистина да са подходящи за ползване от малки 
деца. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иво Иванов, заповядай. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Аз я подкрепям напълно, защото тя има син роден един ден преди моя и 

ходим заедно по тези детски площадки. Тези детски площадки са доста болна тема и аз във времето се 
обаждах на Зам.Кмет Ангелов и благодаря, че той реагира, защото имаше една детска площадка, една 
катерушка по-скоро, която имаше една дупка отгоре и на децата им беше чудно, какво точно трябваше 
да направят. Тя беше заприличала на едно съоръжение, което в селата има звучно наименование, но 
няма да го кажа, защото ме е срам. Трябва да ги стопанисваме тези неща, защото в онзи девиз „няма 
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катерушки, няма проблеми, според мен е минал етап. Доста катерушки в кварталите бяха изрязани, но 
според мен не беше това начина. Надявам се само цената на желязото тогава да е по-поносима, защото 
нямаше смисъл това да се прави. На много места се оголиха, например сега се сещам, че пред 
комсомола имаше една детска площадка и тя изчезна. Пред „Плиска” 9 също имаше детска площадка, 
която на времето беше изградена с усилията на живеещите в блока, тя също изчезна, защото имаше 
една-две дупки, вместо да се закърпят те бяха изрязани и тук вече идва моя въпрос. За пръв път в 
докладна, може би е мой пропуск, вече девета година съм съветник, микрорайон виждам в докладна, 
това е новост за мен. Това ми е и въпроса след ж.к.”Младост 1” надолу, впрочем и за ”Младост 1” 
имаше проблем, според мен по нормалния текст в докладната беше – УПИ ІІ, кв.2 да се каже пред кои 
блок е, защото горе-долу всички от вас имаме представа кой блок е в Младост. Сега ако задам 
актуалния въпрос …. Хайде Тихомире, заповядай да кажеш 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Аз давам думата тук. На комисиите този въпрос беше повдигнат, 
бяха предложени скиците. След като има такъв въпрос може сега да се каже на сесията, след като се 
прояви такъв интерес. Заповядай Иванов да продължиш. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Значи, това нещо е от особен интерес за гражданите и особено хората, 
които водят децата си по тези площадки. За мене това, може би подлежеше на малко по-добро 
обсъждане, може би щяхме да дадем и малко повече идеи и затова виждам, че на 17 е внесена 
докладната, разбирам че става въпрос за бързо гласуване, но коректността към нас изисква да се каже, 
че в кв.Младост, това означава пред блок еди кои си и това ще бъде разбрано от хората и това ще бъде 
разбрано от журналистите и по-добре ще стигне до хората на Монтана. Защото другото микрорайон,   
микрорайон, микрорайон е неразбрано. Въпроса по-нататък е от селата, които са, това са селата които 
горе-долу имат деца, така ли е?  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Аз искам да се присъединя към това, което каза Иво и да 

допълня, че при мен дойдоха живеещи в Младост 1 в дългия блок, който е, пред него имаше две 
площадки металните мисля, че се отрязаха, но те пък и не бяха подходящи. Тези три площадки в 
Младост 1 виждам че са три, а в Младост 2 е само една, там също няма детски площадки. Другото 
което е има една детска площадка в парк „Монтанензиум”, която е при чешмата, мисля че е направена 
от наемателите на терените на тези бараки, мисля че би могло да се направи нещо по-добро и детската 
площадка около картинг пистата пак в парк „Монтанензиум”, там сега е останала само една пързалка е 
един пясъчник, който се пълни с кал. Въпроса е тези които ги има да могат да се поддържат по някакъв 
начин. Казвам това не като дядо на едно внуче, но наистина няма къде да се заведат и това е много 
похвално, че се прави но според мен би трябвало да се кажат, какъв вид могат да бъдат, защото на 
няколко пъти сме виждали нещо, което е много красиво и когато бяхме в Храдец, Кралове и в София 
има няколко такива раздвижени с много фантазия, от едни автомобилни гуми са направени за 
преминаване и лабиринти. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Любомир Иванов и след това Златко Тодоров. 
Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Колеги, това са съоръжения, ние ще вложим средства и съм 

съгласен тъй като те изчезнаха навсякъде в града в един период, сега гледам полека, лека се 
възстановяват. Освен средствата за изграждане аз предлагам Общинската администрация да задели 
някакви средства и да потърси субект. Дали ще бъде чистотата, дали някакво общинска структура, на 
която да и предвидим някакви средства за стопанисване на тези площадки и за своевременно от 
ремонтиране, в смисъл такъв идват нощно време повечето и по-големи деца да не кажем и хора, които 
са недотам добронамерени, тези дни водихме контейнери от канала, има доста изкъртени пътни знаци 
неща, които са свързани с вандалщина и буквално след ден, два се отстраняват. По този начин тези 
обекти изложени и трябва съответно да има някой, който да се грижи за ремонта и за поддръжката. 
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Само искам да допълня това, което казаха и предишните колеги, ние 

снощи гледахме тази докладна стана коментар, единственото като препоръка което дадохме евентуално 
когато Дай Боже да се спечели проекта да бъде помислено и за постъпите към тези площадки. Защото 
имаше между две улици площадки. При самия проект при монтирането да има такива обезопасителни 
мероприятия и стигайки децата до там и излизайки всичко да бъде безопасно. Това го казвам не само 
като член на комисията, а и като родител защото и моите деца играят по площадките. Друго нещо е ако 
е възможно с видеонаблюдение понеже това е част от проекта за видеонаблюдението, тези площадки 
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да бъдат и наблюдавани, ако не всичките то поне част от тях. Защото до голяма степен ще се реши и 
въпроса с чупенето, неправомерното използване. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядайте г-н Кмете. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, това е един добър и 

коректен коментар първоначално щях да помисля че ще се изказват само млади родители, като 
Трифонова и Иво Иванов, очаквах Ивайло Петров ние също не сме от много старите родители да 
продължат натам. Да, спешно се налага да реагираме. Искам да уточня няколко неща по адрес на 
старите площадки, в миналото общината има и печална слава в това отношение. Искам да ви кажа, че 
всички площадки тъй като имаше комисия с моя Заповед, Защита на потребителите и няколко 
институции искаха лицензиране на абсолютно всичките съоръжения на които се качват деца и по този 
начин бяхме принудени и с моя Заповед тази комисия тоста дълго време обиколи всичко. На няколко 
места имаше недоволство от гражданите, но в случая в който подписа отдолу не гарантира, че това 
съоръжение е здраво е нормално, защото е трудно да бъде осъществен надзор то просто приключва. На 
едно, две места в града имаше напрежение, защо го махаме и част от комисията е била хулена затова. 
Няма компромис в това отношение, за родителите на детето в ЦДГ №7 преди години, което почина на 
подобна площадка едва ли може да има някакво друго обяснение. При най-малкото съмнение, че това 
нещо не може да бъде лицензирано мнението на комисията това е нещото, което го коментирах и което 
го предадох на всичко участници, защото и другата група институции нямаше да сложат подписите си 
отдолу. Затова на няколко места в града се получи така, че съоръжения които изглеждат добре бяха 
премахнати. Няма как при тази ситуация да се прави компромис, това е от една страна. От друга страна 
искам да кажа, че сме пак това е един проект, който няма претенциите да направи детски площадки на 
целия град или в цялата община. Да, вярвам и разчитам, че това ще бъде един от най-големите проекти 
по ОП, това е 100% сигурно, както тук забелязаха и Люб.Иванов и Златко Тодоров в другата страна е 
компонента видеонабюдение. Това което го има като УПИ и микрорайони, аз съжалявам ако не са го 
дали вчера на комисиите, тук ги ама бл.2, бл.3 говоря на „Христо Смирненски” това е в „Пъстренци” 
там са две, „Поп Андрей”, аз ги знам наизуст, разбира се не е задължен всеки да се ориентира в тази 
ситуация . В „Плиските” на четири места, на „Парта” при „Жизел” в „Плиска” 9 мисля, че няма, на в 
„Плиска” 4 има. Това мина на Експертен съвет, има скици, гледано е, даде се възможност 
допълнително по този компонент те да бъдат вкарани. В първоначалния вариант дори ги нямаше. Ние 
кандидатстваме, както и другите общини и разчитаме на тази ОП, защото това е един проект, които 
постепенно се разширява и сега имаме възможност, както виждате извън детските площадки тук в 
предходната част на сесията бяха зададени въпроси по отношение на „Хаджи Димитър”. Ние се 
принудихме заради проблемите с ОМЦ в средата на годината при актуализацията да се откажем тогава 
дори от изпълнението на тази част от реконструкцията на „Хаджи Димитър”, която сега влиза като 
проект от единия пазар до другия, както се изказвам и ако това бъде подкрепено това ще бъде доста 
добре, защото ще подготвим на практика инфраструктурата на другата алея на града, която е голяма 
пешеходна пътека по която ходят много хора. Затова аз мисля, че когато стигнем до момента, това 
касае не само територията на целия гр.Монтана, тук има и още шест от селата на Община Монтана, 
както и забелязаха някои от съветниците, където има детски градини, където има повече деца, това е с. 
Благово, с. Славотин,  с. Смоляновци, с. Студено Буче, с. Винище, с. Доктор Йосифово, това е което 
влиза по нея. Отново казвам програмата и този проект няма претенции за изчерпателност, че обхваща 
територията на обсолютно целия град, няма как да стане просто. Ние ще имаме възможност в рамките 
на следващата година и ще имаме и други предложения, които няма да касаят само това. Що се касае 
до това, как изглеждат новите площадки г-жа Камелия Трифонова го зададе като въпрос, до колко те са 
подходящи и до колко не са подходящи, последните които влязоха и които предстои да отчетем 
следващия месец бяха направени в „Пъстренците” и в „Плиските” са точно немски. Внос са от вън, по 
стандарти, вече не може и при изпълнението на подобен проект, може би всеки един за себе си има 
представя, какво трябва да съдържа една детска площадка от периода в който е бил дете или родител. 
Последните две площадки са по всички стандарти, казват, че това нещо трябва да изглежда по този 
начин и то касае деца в тази и тази възраст и те се различават малко от предходните. Има едни 
елементи, отсъстват други елементи, не крия за някои от тях съм леко шокиран, но също ми се струва 
че може да изглежда по друг начин. Попитах Ангелов на първата в „Пъстренците” когато я открихме, 
тези всичките елементи ли са и той ми отговори – да. От тук насетне институциите искат, когато се 
изгражда нещо за деца това да бъде по стандарт, а не по приумицата на Кмет или на съветник или на 
инженер. Последните две наистина са едно към едно към това, което го има като задание. Надявам се 
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при изпълнението на проекта когато стане, тогава да го коментираме. Миля, че ще има доста голям 
отзвук защото това е територията на цялата община и поне в двадесет пункта на града, които ако бъдат 
съчетани със системата за видеонаблюдение коренно ще промени облика и ще бъде в посока 
европейски облик на града ни. Аз очаквам тогава активността и инициативността да бъде още по-
голяма. Преди малко казах на Тихомир Антонов, който се занимава с тази част от там, да, това е гранд, 
обаче тъй като миналата седмица давах интервю за скандали по фонд АФЛАК, където има над 120 мил. 
Евро и където ще се редим 264 общини за авансови плащания или за една ситуация при която трябва да 
реагираме по-скоро тази част ме притеснява. Аз съм убеден, че докато стигнем вече до изграждането и 
до подкрепата, картината пак и обществения мониторинг в града ще бъде доста по-голям, защото това е 
на територията на целия град. Благодаря ви за активността, дано съм отговорил на повечето от 
въпросите, които зададохте и на коментарите ви по тях. Разбирам, че всеки е загрижен това нещо да 
стане. Колкото повече има подобни проекти толкова по-добре, дано да се реализират. Говорим за доста 
сериозни суми, нямащи нищо общо с това, което имаме в момента. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иска думата г-н Иванов. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ:  По това, че трябваше да има по-голям коментар по темата мисля, че 

постигнахме консенсус, по темата със селата мисля, че едно от селата което възможно е било да бъде 
допълнено е Габровница, където безспорно има доста деца. Правя предложение в т. 1.1 да бъде 
включена още една детска площадка така или иначе това е ориентировъчен списък, това е под 
„Плиска” 9, където имаше изградена площадка и логиката ми е, че след като е имало изградена и 
демонтирана площадка, нормално е на същото място, където децата са свикнали да играят да се 
опитаме да изградим нова. Там има изградени парапети, децата не непременно ще отидат на улицата, аз 
мисля че това е нормално. Другото нещо с което изразявам несъгласие, ако майка и съветник каже, че 
тези верижки са малко по-тънко отколкото трябва например, нормално е така наречените експерти да 
се съобразят с това нещо. Тук отговарям и на Румен Ангелов, защото минаването през Експертен съвет 
разбира се е добре, но в крайна сметка одобрението е през ОбС и ОбС трябва да вземе това решение, а 
не Експертния съвет.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Аспарухов. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Предлагам прекратяване на разискванията. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Противно мнение има ли? Преминаваме към прекратяване на 

разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват „за” 
29 / 0 / 0  
Приема се 
Преминаваме към гласуване на предложението за решение, като първо гласуваме 

предложението на Иво Иванов, което беше конкретно за включване в списъка на площадка 
ориентировъчно в „Плиска” 9, разбира се ако градоустройството разрешава. Моля онези от вас, които 
са „за” включване в списъка за изграждане на детински площадки да бъде включена и „Плиска” 9 моля 
да гласуват със „за” 

28 / 0 / 0 
Приема се 
Други конкретни предложения нямаше имаше отношение при по нататъшното изграждане. Иво, 

предлагаш ли с.Габровница? Няма такова предложение. Преминаваме към гласуване на проекта за 
решение с допълнението което беше току що направено. Моля онези от вас, които са за предложението 
за решение да гласуват „аз”   

28 / 1 / 0 
Приема се 

Решение 
№224 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Допълва Решение № 161 от 11.09.2008 г. и дава съгласие Община Монтана да кандидатства с 
проектопредложение по Оперативна програма „Регионално развитие”, Операция 1.4 “Подобряване на 
физическата среда и превенция на риска” и с изграждане на 22 детски площадки и реконструкция на 
бул. “Хаджи Димитър”, както следва:  

1.1. Изграждане на 22 детски площадки както следва: 
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- УПИ II, кв. 2 – ж.к. Младост-1 
- УПИ VI, кв. 8 – ж.к. Младост-1 
- УПИ IX, кв. 367 – ж.к.Младост-1 
- УПИ VI, кв. 333a – VIII микрорайон 
- УПИ V, кв. 345 – VIII микрорайон 
- УПИ I, кв. 350 – VIII микрорайон 
- УПИ I, кв. 20 – III-IV микрорайон 
- УПИ I, кв. 30 – III-IV микрорайон 
- УПИ I, кв. 286 – ж.к.Младост-2 
- УПИ VIII, кв. 35 – кв. Кошарник 
- УПИ III, кв. 36 – кв. М. Кутловица 
- УПИ II, кв. 341 – ж.г. Парта-1 
- УПИ IX, кв. 332 – ж.г. Парта-1 
- УПИ II, кв. 121 – ЦГЧ 
- УПИ ІV, кв. 166 - ЦГЧ 
- УПИ I, кв. 78 
- УПИ ІХ, кв. 14 
- с. Доктор Йосифово – част от имот 504 
- с. Смоляновци – имот 322 
- с. Студено Буче – УПИ VІ, кв. 12 
- с. Благово – УПИ І 110, кв. 2 
- с. Славотин – част от улично пространство 
- с. Винище - УПИ VІ, кв. 29 
1.2. Реконструкция на бул. “Хаджи Димитър”, гр. Монтана, с включени дейности както следва: 
- Ремонт на улична настилка по ул. “Хаджи Димитър”, вкл. 6 кръстовища. 
- Изграждане на кръстовището “ Хаджи Димитър” - “Христо Ботев” 
- Рехабилитация на пространството на и около кооперативния пазар 
- Изграждане на обществена зона за отдих (реконструкция на пешеходна алея) 
- Изграждане на паркоместа 
- Монтаж на енергоспестяващо улично осветление 
- Възстановяване на зелените зони по протежението на централната улица, оформяне на зелени 

форми с бордюри, озеленяване 
2. Възлага изпълнението на горното решение на Кмета на Община Монтана. 
 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Отрицателен вод. Г-жи и г-да, като слушах тази докладна, 
нейното обсъждане останах с впечатление, че тя е много добра, но практиката г-н Кмете да не се дават 
на общинските съветници всичките докладни или да се поднесат в последния момент просто 
продължава и затова ние си говорим – коя е тази докладна, за какво става дума, кога сме я видели и т.н. 
Благодаря.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Друг отрицателен вод нямаше.  
 

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Питания 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка от Дневния ред, а именно 

питания към Кмета на Община Монтана. Валтер Аспарухов има отговор на питане от предишната 
сесия и Славчов. Ще ви дам думата да изразите мнение, бъдете спокойни.  

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: На преданата сесия направих питане във връзка с ЦДГ № 4 
„Калинка” по образувано наказателно дело на Директорката. Когато отправих питането точно такъв 
отговор мислех, че ще получа, въобще не съм си мислил, че отговора ще бъде по-различен. Аз 
направих тогава питането си с мотива и с молбата за моралната страна на въпроса. На мен ми е 
пределно ясно, че има дело, с което Районния съд е наказало г-жа Директорката, тя го е обжалвала. 
Всичко това като процедура е така, това е безспорен факт, не го коментирам. Говоря за моралната 
страна, значи въпреки всичко един съд било то Районен е осъдил тази госпожа на три години без право 
да заема длъжността. Аз питам, не е ли възможно да бъде пусната в неплатен отпуск, да има временно 
изпълняващ до крайното произнасяне? Все пак, това е педагог, който обучава и малки деца. Говоря за 
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чисто моралната страна, не говоря за другите работи. Затова смея да кажа, че на 50% съм удовлетворен, 
но от другата страна не съм удовлетворен от отговора. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иван Славчов, заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: И аз не съм удовлетворен от отговора. Отговорите продължават да са в 

телеграфен стил, питаме едно отговоря ни се друго. Моя въпрос беше – по какъв начин ще се урегулира 
това кръстовище, така че да не се затруднява трафика. Отговора е: Във връзка с ваше питане относно 
светофарна уредба на ЖП прелеза на бул.”Стамболийски” Ви уведомяваме, че светофарната уредба е 
част от проекта Реконструкция …, но това го знам. Освен това е част от искане на Полиция за 
регулиране на кръстовището със светофарна уредба. В писмото на Полицията пише, че, предполагам 
по Ваше искане са подали кръстовищата на които има произшествия, но не пише г-н Кмете, изградете 
на това кръстовище светофарна уредба, която да затруднява и блокира движението. Факт е, че при 
урегулиране на това кръстовище е създадено организация за безпрепятствено преминаване. Чудесна 
работа. А, за урегулиране и да се намали трафика, нищо.   

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Аспарухов, да, няма в сила влязло решение, подкрепям Ви в 
мислите Ви, подобно изпълнение обаче е проблем. Работодател съм на доста хора. Длъжен съм поне 
преди да обесиш някого в някаква посока да му дадеш възможност максимално да се защити. Това, 
което казваш като хипотеза е възможно, но трудно приложимо. Аз мисля, че много скоро този въпрос 
ще бъде решен докрай и е нормално да бъде зададен подобен въпрос.  

Г-н Славчов, благодаря ти за коментара на този отговор. Аз няма да кажа като Директор на 
конкретно питане на Министър - „относно Ваше питане спазвайте Кодекса на труда.”, една изречение, 
кратко, ясно и разбрано, това получихме от един Министър подобен отговор. Нашия е по изчерпателен 
и описателен и това, което го има е така. Още веднъж е хубаво, че сега го коментираш тук, за да 
разберат основанието на две строителни оперативки, защото инженерния екип на общината 
подскачаше от мое подобно питане, не само от тебе е такова питане, а и от други хора, които не са 
доволни от това минаване там. Нека да кажем, три пъти бяха променени, в момента зелената вълна по 
„Стамболийски” е различна. Има коментари, има промяна. Това не е дадено там, но идва специално 
проектант, който даде друго предписание и картината беше променена третия път и в момента твърдя, 
че картината е доста по-различна отколкото първия път. Мисля, че твоето питане по-скоро везира този 
период, който беше в началото. Разбира се няма как до край всички да са доволни. Ти казваш 
/позволявам си да ти говоря на „ти”/ за трафика, трафика е такъв той няма да стане по-малък, 
прогнозите в следващите години са по-големи. освен трафика, има и безопасност. При тази ситуация 
поне за сега и се надявам за напред, както тук така и на другите кръстовища никой да не паркира на 
покрив. Разбирам, че за едната част от хората в града това е свързано с дискомфорт, аз не изключвам 
себе си от тази група, аз също нервнича като трябва да стоя и да чакам там, налага се обаче да се чака. 
В момента единствено зелената вълна, която идва по „Христо Ботев” от стадиона е по-малка, имам в 
предвид като преминаване. Трябва да ти кажа и още нещо, част и от шофьорите и другите хора казват, 
че хората, които влизат например на едно подобно кръстовище в София от 10 сек. Зелена светлина 
могат да мина 5-6 или 7 коли, в Монтана минават 3 коли, защото е дошъл човека от Г.Белотинци слиза 
от колата и вика - какво е това където свети тук - има такъв случай, аз не се смея, защото има два 
такива случаи при които е слязъл от колата и се чуди накъде на хване. Трябва да ви кажа, че аз също не 
доволствах от зеления светофар при ВиК първия някога светофар на Монтана, защото по 
„Стамболийски” сигнала е къс и могат да минат 3 или 4 коли, проблема не е само там. Това е 
положението в градовете има светофари н селата няма, казвам го и на Вас, казвал съм го и на Кмета на 
Берковица Милчо Доцов, 40 000 коли, още 5 000 в следващите 3 години това е положението, в 
понеделниците и в петъците е така. Отговора е по-общ, затова е правен от миналата сесия веднага, в 
този период в който получавате отговора това вече е променено и картината вече е по-различна, сега 
оплакванията са по-малко, аз не мога да кажа дали те изобщо ще спрат. Да, но сега катастрофи няма, 
КТП-та няма, за разлика от предходния период. Това че някои ще закъснее две или три минути повече, 
това е положението В средата на следващата година ще запеем още една песен, дълго време на 
автопилот това не може да остане, по „Хр.Ботев” е писта, по „трети март” също, но там не може да има 
лежащи полицай, там не можеш да сложиш кръгово. Има елементи на градска среда и това са част от 
елементите, Монтана не е единствената. Затова се опитвам сега по-подробно да ти отговоря, да не 
останеш с впечатлението, че само сме цитирали общи абзаци, които ти знаеш и аз съм убеден, че знаеш 
че там три пъти го сменихме. Най-добре е като е на жълта мигаща, разбира се, че е най-добре като е на 
жълта мигаща минават тези, които съгласно знаците минават а другите чакат, тези които бързат повече 
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минават малко по-напред, без значение при тази ситуация каква е. Това е най-натовареното 
кръстовище, 2 400 коли минават на ден. Дълго време бягахме от този вариант. По-дълго отговорих на 
този въпрос за да не помислиш, че това е останало незабелязано, но сега хората са по-доволни.   

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз се радвам, че е променено и целта на тези питания е точно това, да 
се променят нещата, поне аз така го разбирам. Когато има проблем да се постави проблема, когато 
дойдат граждани при нас и ни поставят определен проблем ние да го поставим пред администрацията и 
да се реши проблема. С другото не съм съгласен, в нашата община съм сигурен, че няма нито един 
абориген, който и да попитаме за светофара всички го знаят, никой не го гледа така и да се чуди какво е 
това.       

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ивайло Петров, заповядай. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: За още един светофар на „Парта” и на гърба на старите гробища, ако 

може и там да се прецизира. Първо светеше 25 секунди на гърба и 20 секунди на главната , на „Парта”, 
сега са 2 х 20, но след 9,00 ч., когато на китайското кръстовище вече светва само жълта мигаща и там 
продължава да си свети онзи сигнал и много дразни, когато няма никакво движение на коли на 
голямото, натоварено китайското кръстовище на свети жълта мигаща, а на другия да си работи 
светофарната уредба.там има и други проблеми може би заради наводненията тротоара е доста по-
висок и трудно се прави маневра по посока на тази улица „Поп Харитон”, ако има паркирала или чака 
на светофара, но не знам дали въобще това може да се реши.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета има ли? Заповядай Златко Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Пак във връзка с улиците, но не със светофарите. Искам да попитам 

умишлено ли е махната изкуствената неравност пред спортното училище? Там имаше, в момента я 
няма, там много бързо минават колите, ученици преминават, улицата, която се изгради продължение на 
„Ал.Батенберг” от там също излизат коли и не знам по какво причина я няма тази неравност, но смятам 
че играеше роля. Ако може да кажете, защо я няма и дали ще бъде монтирана. 

Второто нещо, което искам да попитам направи ми впечатление че се слагат едни преграждания 
по алеите. Кое го наложи това? Лично ще изразя мнение, че не трябва да се заграждаме толкова много. 
На „Стамболийски” и на „Трети март” има една решетка, както се движи човек по алеята, 
Райфайзенбанк където е има сложена една ограда. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Г-н Кмете, има ли да кажете нещо? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Това ще го проверя. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Закривам двадесет и първата сесия на ОбС – Монтана.              
 
 
 
 
Заседанието бе закрито в 17,00 часа 
 
 
 
 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ 
Председател ОбС:…………………… 

/Светлин Николов/ 


